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خبر

بهبودِ 699هزار بیمار کرونایی
 تا ١3آذرماه

       
سخنگوی وزارت بهداشت، روز پنج شنبه ضمن اعلام آخرین 
آمار مربوط به بیماران و بهبودیافتگان کرونا در کشور گفت: 
در ۲۴ساعت گذشته ۳۵۸ نفر بر اثر ابتلا به بیماری کرونا 

جان خود را از دست دادند.
اظهار کرد:  به گزارش »دنیای هوادار«، سیماسادات لاری 
تا روز پنج شنبه- 13 آذر99 و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، 13هزار و 922بیمار جدید مبتلا به کووید19 در 
کشور شناسایی شد که1921 نفر از آن ها بستری شدند و 
مجموع بیماران کووید19 در کشور به یک میلیون و سه 

هزار و 494نفر رسید.
وی افزود: متأسفانه در طول 24ساعت گذشته، 358 بیمار 
کووید19 جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 
این بیماری به 49هزار و 348نفر رسید البته خوشبختانه 
تا کنون 699هزار و 315نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از 

بیمارستان ها ترخیص شده  اند.
در  کووید19  به  مبتلا  بیماران  از  گفته لاری 5824نفر  به 
دارند؛  قرار  مراقبت  تحت  بیماری  این  شدید  وضعیت 
715آزمایش  و  256هزار  و  میلیون   6 تاکنون  همچنین 

تشخیص کووید19 در کشور انجام شده است.
بر اساس اعلام سخنگوی وزارت بهداشت در زمان حاضر 
و  نارنجی  قرمز، 278شهرستان  وضعیت  در  64شهرستان 

106شهرستان در وضعیت زرد قرار دارند.

دورکاری ۵٠درصدی کارمندان 
تهران از امروز

اشاره  با  تهران  استاندار  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
به وضعیت نارنجی در اکثر نقاط استان تهران از دورکاری 
۵۰درصدی کارمندان دستگاه های اجرایی از روزشنبه- ۱۵آذرماه 

خبر داد.
غلامرضا عباس پاشا با اشاره به وضعیت دورکاری کارمندان 
در استان تهران گفت: با توجه به همکاری مطلوب مردم و 
اقدامات انجام شده اکثر نقاط استان تهران در وضعیت نارنجی 

قرار دارد و تنها پیشوا در وضعیت قرمز است.
 وی ادامه داد: با توجه به این موضوع بخشنامه سازمان امور 
اداری و استخدامی مربوط به وضعیت نارنجی در استان تهران 
اعمال می شود و از روزشنبه- ۱۵آذرماه به مدت یک هفته 
یعنی تا ۲۱آذرماه این شرایط حاکم خواهد بود و در ادامه 
وضعیت شهرها به صورت هفتگی بررسی و نحوه فعالیت 

ادارات اطلاع رسانی می شود.
 وی افزود: در وضعیت نارنجی، ادارات ارائه دهنده خدمات 
و  اساسی  مأموریت های  با  مرتبط  دستگاه های  و  ضروری 
مدیریت شهری می توانند با تشخیص بالاترین مقام مسئول 
)در سطح ملی یا استان( نسبت به کاهش حضور تا یک سوم 
کارکنان خود اقدام کنند و در سایر ادارات ارائه خدمات با 

حضور ۵۰درصدی کارکنان انجام خواهد شد.
 معاون استاندار تهران تأکید کرد: در مورد شهرهای قرمز نیز 
ادارات ارائه دهنده خدمات ضروری و دستگاه های مرتبط با 
مأموریت های اساسی و مدیریت شهری می توانند با تشخیص 
بالاترین مقام مسئول )در سطح ملی یا استان( نسبت به 
کاهش حضور تا پنجاه درصد کارکنان خود اقدام کنند، مشروط 
بر آنکه خللی در ارائه خدمات ضروری به وجود نیاید و در 
سایر ادارات ارائه خدمات با حضور حداکثر یک سوم کارکنان 

انجام خواهد شد.

کرونا در ایران

طبق لایحه بودجه سال آینده که از سوی دولت تقدیم 
از  حمایت  بودجه  است،  شده  اسلامی  شورای  مجلس 
به  نسبت  تومان  آینده، ۳۶میلیارد  در سال  محیط بانان 

سالجاری افزایش یافته است.
 1400 سال  بودجه  لایحه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
روزچهارشنبه- 12 آذرماه از سوی حسینعلی امیری- معاون 
پارلمانی رئیس جمهور، تقدیم مجلس شورای اسلامی شد 
که طبق این لایحه، بودجه سازمان حفاظت محیط زیست 

نیز در سال آینده مشخص شد. 
تقدیم  دولت  سوی  از  که  سال1400  بودجه  لایحه  طبق 
مجلس شورای اسلامی شده است، توجه جدی به وضعیت 
به عنوان حافظان اصلی طبیعت و حیات  محیط بانان 
وحش شده، به طوری که، برای حمایت از محیط بانان 
حدود 108میلیارد و 297میلیون تومان تعیین شده است، 
در صورتی که این رقم در بودجه سال جاری، رقمی حدود 
29میلیارد تومان بوده است، از طرف دیگر در این لایحه، 

و  فیزیکی  توان  ارتقاء  برای  تومان  از 39میلیارد  بیش 
تجهیزاتی محیط بانان نیز در نظر گرفته شده که در مقایسه 
با قانون بودجه سال جاری این رقم به بیش از 36میلیارد 
تومان افزایش یافته است. همچنین در برآوردهای اولیه 
از لایحه بودجه سال1400 در بخش ردیف بودجه سازمان 
ارتقاء  و  فرهنگسازی  به منظور  زیست،  محیط  حفاظت 
143میلیارد  حدود  حوزه،  این  در  مردمی  مشارکت های 
تومان در نظر گرفته شده است. طبق بررسی های انجام 
شده در لایحه بودجه سال آینده، بودجه سازمان حفاظت 
به سال جاری حدود 590میلیارد  نسبت  زیست  محیط 
در  است  قرار  که  به طوری  است،  یافته  افزایش  تومان 
صورت تصویب مجلس شورای اسلامی و موافقت شورای 
نگهبان، این رقم به 1228میلیارد تومان برسد. سهم نظارت 
بر مدیریت پسماندها از لایحه بودجه سال آینده نیز بیش از 

30میلیارد تومان تعیین شده است.
بودجه  لایحه  در  دقیق تر  بررسی های  طبق  همچنین 

سال1400 در حوزه سازمان حفاظت از محیط زیست، قرار 
است بیش از 324میلیارد تومان برای پایش و مدیریت 
آلاینده ها در سال آینده اختصاص یابد، از سوی دیگر، قرار 
شده در لایحه بودجه سال1400، بیش از 850میلیون تومان 
نیز برای اجرای قانون هوای پاک از محل صندوق ملی 

محیط  زیست برداشت شود.

خبر اول

در سال 1400؛

بودجه محیط   بانان ۳۶میلیارد تومان افزایش یافت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید اروجعلی کریمی  را گرامی می دارد

استنکاف  با  گفت:  کشور  رسمی  روزنامه  مدیرعامل 
رئیس جمهور از ابلاغ مصوبه »تأمین کالا های اساسی 
مردم« برای انتشار، رئیس مجلس شورای اسلامی در 

نامه ای آن را برای انتشار در این روزنامه ابلاغ کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، مجید اکبرپور گفت: پیرو 
استنکاف رئیس جمهور از ابلاغ مصوبه »تأمین کالا های 
اساسی مردم« برای انتشار در روزنامه رسمی کشور، آقای 
قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی طی نامه ای این 

مصوبه را برای انتشار به روزنامه رسمی ابلاغ کرد.
مدیرعامل روزنامه رسمی کشور ادامه داد: طبق تبصره 
ماده یک قانون مدنی )اصلاحی ۱۴آبان۱۳۷۰(، در صورت 
استنکاف رئیس جمهور از امضاء یا ابلاغ مصوبه نهایی 
مجلس در مدت مذکور، روزنامه رسمی موظف است 
به دستور رئیس مجلس شورای اسلامی ظرف مدت 

۷۲ساعت مصوبه را چاپ و منتشر کند. 
اکبرپور اظهار کرد: روزنامه رسمی ۷۲ساعت فرصت دارد 
مصوبه »تأمین کالا های اساسی مردم« را منتشر کند 

از این جهت در اولین ویژه نامه که روزشنبه- ۱۵آذرماه 
خواهد بود، چاپ می کنیم.

طبق ماده یک قانون مدنی، »مصوبات مجلس شورای 
اسلامی و نتیجه همه پرسی پس از طی مراحل قانونی 
به رئیس جمهور ابلاغ می شود. رئیس جمهور باید ظرف 
مدت پنج روز آن را امضاء و به مجریان ابلاغ و دستور 
انتشار آن را صادر کند و روزنامه رسمی موظف است 

ظرف مدت ۷۲ساعت پس از ابلاغ منتشر کند«.
بر اساس ماده۲ همین قانون نیز »قوانین ۱۵روز پس از 
انتشار، در سراسر کشور لازم الاجرا است مگر آنکه در خود 

قانون، ترتیب خاصی برای موقع اجرا مقررشده باشد«.
قانون »تأمین کالا های اساسی مردم« ۲آذرماه از سوی 

رئیس مجلس به رئیس جمهور ابلاغ شده است.

سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
جزئیاتی از طرح جدید مجلس برای تغییر در روش تعیین 

افزایش حقوق کارگران را تشریح کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی بابایی کارنامی- سخنگوی 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
طرح جدید مجلس برای تغییر در روش تعیین میزان 
افزایش حقوق کارگران، اظهار کرد: در این طرح قصد داریم 
میزان تصدی و دخالت دولت در تعیین حقوق و دستمزد 
کارگران را کاهش داده و یا حتی به صفر برسانیم. وی 
با بیان اینکه دولت نباید در میزان افزایش سالانه حقوق 
کارگران دخالت کند، گفت: همواه یکی از مشکلاتی که در 
کشور در زمینه تعیین حقوق و  دستمزد کارگران داریم 
است که سه جانبه گرایی در تعیین مزد کارگران رعایت 
نمی شود. سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس با بیان 
اینکه دولت دخالت های جدی در حوزه تعیین حقوق و 
دستمزد کارگران دارد، افزود: این رویه باید تغییر کند و 
ما در مجلس براساس طرحی خواستار این تغییر رویه 
شده  ایم. بابایی کارنامی تأکید کرد: وقتی دولت در حوزه 
تعیین حقوق و دستمزد کارگران دخالت کند، موجب 
می شود که فضای منطقی و معقول در این حوزه تغییر 
کند؛ توصیه ما در مجلس نیز به وزارت تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی این است که در زمینه تعیین میزان حقوق 
و  دستمزد کارگران، خودش را فدای دولت نکند. وی 
ادامه داد: بهتر است وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
سیاست های دیکتاتورمآبانه دولت را در تشکل های کارگری 
دخیل نکند و اجازه دهد کارگران و تشکل های کارگری 
میزان  درباره  خودشان  موجود،  واقعیت های  براساس 

افزایش حقوق و دستمزدشان تصمیم بگیرند.
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس اضافه کرد: دولت 
باید اجازه دهد تشکل های کارگری و کارفرمایی خودشان 
درباره میزان افزایش حقوق کارگران با هم مذاکره کنند و 
اجازه دهد که یک بار هم که شده واقعا تعیین حقوق و 
دستمزد کارگران واقعی، با اراده تشکل های کارگری و نیز با 
رضایت کارگران همراه شود، این اراده باید بر نحوه تعیین 

حقوق و دستمزد کارگران حاکم شود.
بابایی کارنامی همچنین، یکی از جزئیاتی طرح مجلس 
و  افزایش حقوق  میزان  تعیین  روش  در  تغییر  برای 
برای مذاکره  را فراهم کردن شرایطی  دستمزد کارگران 
مستقیم تشکل های کارگری و کارفرمایی برای تعیین 
حقوق و دستمزد کارگران دانست. وی افزود: شاید کارگران 
و کارفرمایان با هم توافق کنند که بر فرض مثال، اصلا 
افزایش حقوقی صورت نگیرد، مهم این است که دولت 

به صورت دیکتاتورمآبانه در روند میزان افزایش حقوق 
کارگران دخالت نکند و از طرف دیگر تشکل های کارگری 
و کارفرمایی نیز بدون مداخله دولت با هم توافق کنند 
و خودشان به مباحث مطرح شده در جلسات شورای 
عالی حقوق و دستمزد راضی باشند. سخنگوی کمیسیون 
اجتماعی مجلس تصریح کرد: طبق ماده 41 قانون کار، 
شاخص ها برای میزان افزایش حقوق کارگران مشخص 
است که شامل میزان نرخ تورم، هزینه های سبد کالا، ایاب 
و ذهاب و دیگرموارد مشخص است و شاخص های موثر 
در فضای منطقه ای نیز لحاظ شده، اما نکته قابل توجه و 
اساسی این است که دولت اجازه دهد تشکل های کارگری 
و کارفرمایی در این چارچوب و در فضایی آرام و به دور 
از شتاب زدگی و سیاسی کاری با هم مذاکره داشته باشند. 
بابایی کارنامی همچنین اضافه کرد: در 203 ماده و تبصره 
قانون کار، 63 ماده ارتباط مستقیم به حوزه رفاه و ورزش 
و مباحث اجتماعی کارگران دارد که اما با وجود اقداماتی 
که پس از انقلاب در این حوزه صورت گرفته، اما آن چیزی 
که واقعا حق کارگران است، طبق حقوق شهروندی به آنها 
اعطا نشده که ما در مجلس به دنبال استیفای این حقوق 
کارگران هستیم، بر همین مبنا نیز تغییرات در روند تعیین 

میزان حقوق و دستمزد کارگران می  بایست صورت گیرد.

قالیباف به جای روحانی ابلاغ کرد؛

انتشار مصوبه »تأمین کالا های اساسی مردم« در روزنامه رسمی 

تلاش برای حذف دخالت دولت در تعیین افزایش حقوق کارگران 

خانه  ملت

سلامت
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جامعه

در آستانه انتخابات 1400؛ حتی مهم تر از 
بازگشت آمریکا به برجام!
 حمایت از پرسپولیس
 عزم ملی می خواهد...

تيم فوتبال پرسپوليس كمتر 
از دوهفته ديگر بايد در فينال 
حاضر  آسیا  قهرمانان  لیگ 
شود. تيمی كه بعد از راهيابی 
مشكل  هزاران  با  فينال  به 
دست به گريبان شد، امروز از 
زوايای گوناگون آن تيمی كه 
باشد، نيست. در واقع در يك 

نگاه گذرا اكنون آن تيمی نيست كه جام را به خانه بياورد!؟
گرچه يحيی گل محمدی و دستيارانش در دو ماه گذشته، 
همه تلاش خود را برای آماده سازی و يكپارچگی اين تيم 
)آن هم با وجود همه موانع و محدوديت های بی سابقه در 
متن و حاشيه پرسپوليس( انجام دادند اما از قديم گفتند؛ 

يكدست صدا ندارد.
يحيی! حتي در بازی مقابل شهرخودرو به درستی سعی كرد 
تركيب تقريبی تيم روز فينال آسيا را بدون پهلوان و اميری - 
كه محروم هستند - آزمايش كند كه تا قبل از حضور اين دو 
در زمين ديديم كه چقدر دستش خالی است و با حضور آن 
ها در قواره قهرمان ظاهر شد، اما بدون حضور آن دو نيز كار 
نشد ندارد. يحيی و همكارانش می دانند که قهرماني شدني 

است اما شرط دارد.
جمع شدن معاون وزير ورزش و فدراسيونی ها كنار هم و 
جلسه گرفتن برای حمايت از پرسپوليس اگرچه لازم است 
اما كافی نيست. پرسپوليس امروز در ميدانی حضور دارد كه 
همه مسئولان مملكتی و سياسيون بهتر می دانند که از چه 
اهميتی برخوردار است. اگر پس از جنگ جهانی دوم به نقش 
و تاثير ورزش در سياست اعتقاد راسخ داريم! پس بايد باور 
بداريم اهميت قهرمانی پرسپوليس در آسيا در اين برهه از 
زمان، اهميتی به شايد بالاتر از بازگشت آمريكا به برجام و 

سياست های آتي »بايدن« در مقابل ايران دارد!
قصد بزرگنمايی ندارم كه اگر پرسپوليس قهرمان نشد تصور 
كنيم فاجعه ای رخ داده اما یک نگاه گذرا به شرايط داخل 
كشور ) منظور رشد بی اعتمادی نزد مردم( و همچنين شرايط 
كشور در منطقه و جهان و البته آثار تحريم های ظالمانه كه 
نمايندگان مردم در مجلس را در هفته گذشته مجاب نمود، 
طرح اقدام راهبردی برای لغو تحريم ها را تصويب كنند! همه 

نشانه هايی از وضعيت غيرمعمول است.
پس تا دير نشده )كه شده( بياييم به پرسپوليس يک نگاه ملی 
داشته باشيم، نگاهی برای نشان دادن اقتدار ايران در شرايط 

تحريم در منطقه و جهان!
بياييم به آثار اين قهرمانی بينديشيم و براي يكبار مجادله 
آبی و قرمز را فراموش كنيم. به ياد بياوريم روزي را كه در 
تهران، استقلال مقابل جوبيلو ايواتای ژاپن شكست خورد. و 
همين اتفاق دو سال پيش در آزادی برای پرسپوليس به وقوع 
پيوست! مردم ايران بعد از آن شكست ها چه حالی داشتند و 

زمانی كه آن ها به فينال راه يافته بودند، چطور؟
حال و احوال ايران در روزهایی كه پرسپوليس به ترتيب السد، 
پاختاكور و دست آخر النصرعربستان را شكست داد تا مسئول 
تيم عربی كنار ديرک دروازه زانوی غم بغل بگيرد )و اين صحنه 
جهاني شود( را به خاطر بياوريد. ماجرای آرامكو را در مقابل 
تشييع بی نظير سردار رشيد ايران حاج قاسم سليمانی را از نظر 

بگذرانيد! چه نتيجه ای بايد گرفت؟
امروز دانشمند ديگری را هم از دست داده ايم، مردم زير چرخ 
های فشار گرانی و اقتصادی نفس های آخر را می كشند. 
دلخوشی آن ها در اين اوضاع وانفسایی كه ويروس منحوس 
كرونا هم قوز بالای قوز شده فعلا دلخوشی مردم همين فوتبال 

و فينال آسياست.
بايد بسيج شد. بسيج عمومی. بين مسئولان و حاكميت. 
ميان دولتمردان و سياسيون. حتي احزاب )به شرط معنادار 
بودنش در ايران(. نهادها و ارگان ها! ضمنا؛ فراموش نكنيد 

انتخابات١٤٠٠ هم نزدیک است...

قلندر

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »قاسم قاضی«
 - استاد فقید روانشناسی - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

قاطع  برخورد  لزوم  بر  تأکید  با  قوه قضاییه  رئیس 
جهاد  وزارت  گفت:  زمین خواری ها  با  دادگستری ها 
کشاورزی به عنوان مسئول صیانت از ذخایر ملی باید 
با جدیت وارد میدان شود و اجازه ندهید سودجویان 
کاربری اراضی کشاورزی را برای احداث ویلا و مراکز 

تفریحی تغییر دهند.
رسانه  مرکز  اعلام  بنابر  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
قوه قضاییه، آیت الله سید ابراهیم رئیسی در جلسه 
به  استانی خود  اجرای مصوبات سفر های  پیگیری 
البرز و یزد، بر اجرای کامل طرح پایش زندانیان در 
سراسر کشور تأکید کرد و گفت: باید وضعیت تک تک 
زندانیان به دقت بازنگری شود تا کسی بدون دلیل در 
زندان نماند و حتی یک مورد هم نباید از قلم بیفتد.

غربالگری  اگر طرح  تأکید کرد:  قوه قضاییه  رئیس 
زندانیان به طور دقیق و همه جانبه اجرا شود، اتفاق 
مبارکی خواهد افتاد و آثار فراوانی در کاهش جمعیت 
کیفری کشور و باز اجتماعی شدن زندانیان خواهد 

داشت.
اقدامات  از  تقدیر  با  همچنین  رئیسی  آیت الله   
رفع  برای  یزد  و  البرز  استان های  قضایی  مسئولان 
از مأموریت های اصلی  به عنوان یکی  موانع تولید 
دستگاه قضا، اظهار کرد: قاچاق کالا از موانع رونق 
و جهش تولید است و برخورد با این مسأله باید در 

سطح کشور با حساسیت پیگیری شود. 
در این جلسه رئیس کل دادگستری استان البرز در 
ارتباطی تصویری با ارائه گزارش عملکرد بخش های 

قضایی استان در اجرای دستورات پنج گانه ابلاغی در 
سفر استانی سال گذشته رئیس دستگاه قضا، از تهیه 
کارنامه قضایی فعالان اقتصادی برای رفع موانع تولید 

در این استان خبر داد.
و  پیگیری های صورت گرفته  با  فاضلی گفت:  دکتر 
هماهنگی با مسئولان اجرایی استان البرز، گندم مورد 
نیاز برای شرکت آرد داران تأمین شده و این شرکت 
که در آستانه تعدیل نیرو قرار داشت، در حال حاضر 
کار  مشغول  کاری  شیفت  سه  در  کامل  به صورت 
است.  وی همچنین از تشکیل شورای حل اختلاف 
ویژه فعالین اقتصادی استان خبر داد و اعلام کرد از 
مجموع ۲هزار و ۲۷۹فقره دعاوی ارجاعی به این شورا، 
حدود ۳۰۰مورد تنازعات منتهی به صلح و سازش شده 

است. 
به  اشاره  با  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
شناسایی ۸هزار حلقه چاه غیرمجاز در سطح استان 
از مسدود شدن ۳۵۰حلقه از این چاه ها طی یک سال 
گذشته خبر داد و متذکر شد: تعیین تکلیف هزار 
محدوده  در  حفاری شده  غیرمجاز  چاه   و ۵۰۰حلقه 
ویلا های غیرمجاز نیز در دستور کار مراجع قضایی 

استان قرار گرفته است.
فاضلی در ادامه از تشکیل قرارگاه صیانت از بیت المال 
کشاورزی  اراضی  کاربری  تغییر  از  جلوگیری  برای 
نخست  ۶ماه  در  گفت:  و  داد  خبر  البرز  استان  در 
رفع  کشاورزی  اراضی  ۲۰۰هکتار  و  ۲هزار  امسال 
تصرف و آزادسازی شده که ارزش مالی آن ها ۶هزار 

میلیاردتومان است.
قاضی  به کمبود  اشاره  با  پایان سخنانش  در   وی 
حجم  به  نسبت  البرز  استان  دادگستری  کارمند  و 
مشکلات قضایی استان به دلیل مجاورت با پایتخت، 
تأمین  برای  رئیسی  آیت الله  ویژه  دستور  خواستار 
اعتبارات و نیروی انسانی مورد نیاز این مجموعه شد.
رئیس قوه قضاییه با تقدیر از اقدامات دادگستری 
تولید،  موانع  رفع  و  اشتغال زایی  در  البرز  استان 
رسیدگی به پرونده های قضایی و کاهش جمعیت 
کیفری زندان های استان و صیانت از اراضی ملّی و 
حل اختلافات، معاون منابع انسانی قوه قضاییه را 
موظف کرد هفته آینده برای بررسی و رفع مشکلات 

و نیاز های مجموعه قضایی استان به البرز سفر کند.
آیت  الله رئیسی گفت: استان البرز جاذبه های زیادی دارد 
که برخی به طمع بیفتند و بخواهند با دست اندازی به 
اراضی ملّی و تغییر کاربری اراضی کشاورزی اقدام به 

ویلاسازی و ایجاد مراکز تفریحی کنند.
 رئیس قوه قضاییه با بیان این که زمین خواری در 
همه جای کشور وجود دارد و تغییر کاربری اراضی 
یکی از معضلات فراگیر است، اما وضعیت در البرز 
حادتر است؛ تأکید کرد: اقداماتی که برای رفع تصرف 
اراضی و جلوگیری از تغییر کاربری ها انجام شده، باید 

با قاطعیت پیگیری شود.
 آیت  الله رئیسی گفت: جلوی تخلف را باید از سرچشمه 
گرفت. هر قانون شکنی و جرم یک قانون شکنی و جرم 
دیگر را در پی دارد. وقتی اراضی کشاورزی با تخلف 
تغییر کاربری داده می شوند، حفر چاه های غیرمجاز 

هم در این اراضی انجام می شود.
 رئیس قوه قضاییه وزارت جهاد کشاورزی را مسئول 
حفظ ذخایر ملی و منابع کشاورزی دانست و تأکید 
کرد: وزارت جهاد کشاورزی باید با جدیت وارد میدان 
اراضی  کاربری  سودجو  افراد  ندهد  اجازه  و  شود 

کشاورزی را تغییر دهند.
غلامحسین اسماعیلی- سخنگوی دستگاه قضا نیز با 
اشاره به دستور رییس قوه قضائیه مبنی بر پیگیری 
وضعیت واگذاری شرکت تراورس در حاشیه سفر به 
دادگاه  شعبه۲۱  حکم  شدن  قطعی  از  البرز،  استان 
واگذاری »شرکت  قرارداد  ابطال  برای  تهران  حقوقی 
آریا  امیرمنصور  به شرکت  البرز  استان  در  تراورس« 
در روز های اخیر خبر داد و گفت که این شرکت با 
با پیگیری های قوه قضاییه به بیت المال بازگردانده 

شده است.

رئیسی در جلسه پیگیری مصوبات سفر به استان  البرز مطرح کرد:

وضعیت زمین خواری در البرز حادتر از سایر استان ها 

از  البرز  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
از  حفاظت  برای  محلی  جوامع  به خصوص  مردم 

حیات وحش استان درخواست همکاری کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فردین حکیمی گفت: 
بارش  به علت  پائیز و زمستان  هرساله در فصول 
برف و سرمای شدید در مناطق کوهستانی استان 
طالقان،  و  آسارا  بخش  بالادست  مناطق  ویژه  به 
حیات وحش از جمله کل و بز وحشی برای فرار از 
سرما و تأمین غذا و علوفه مورد نیاز خود به حاشیه 

جاده ها و روستاها  پناه می آورند.
برای  زمستان  دلیل  همین  به  کرد:  اظهار  وی 
جهت  به  و  بوده  پرخطری  فصل  حیات وحش 
آسیب پذیر بودن نیازمند مراقبت و همکاری بیشتر 
و  وحش  حیات  از  حفاظت  برای  محلی  جوامع 

جلوگیری از هرگونه آسیب به آنها هستیم.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان ضمن تشکر 

آسارا  محلی  جوامع  و  زیست  محیط  همیاران  از 
بوده  و طالقان که همواره دوستدار حیات وحش 
و همکاری خوبی با محیط بانان دارند، اظهار کرد: 
از  فرصت طلب  و  سودجو  افراد  از  برخی  متأسفانه 
بارش  زمان  در  شرایط آسیب پذیری حیات وحش 
حیوانات  این  شکار  به  و  کرده  سوءاستفاده  برف، 

می پردازند.
صید  و  شکار  قانون  اساس  بر  گفت:  حکیمی 
هرگونه شکار، زنده گیری، نگهداری و خرید و فروش 
بر  علاوه  متخلفین  و  ممنوع  وحشی  گونه های 
به  مجاز  غیر  از شکار  ناشی  زیان  و  پرداخت ضرر 
لحاظ کیفری نیز تحت پیگرد قضایی قرار خواهند 

گرفت.
تعارض  صورت  در  مناسب  اقدام  ضرورت  به  وی 
احتمالی با حیات وحش اشاره کرد و افزود: مردم 
در صورت مشاهده هرگونه تخلف )تخلفات شکار، 

حیات وحش آسیب دیده یا زنده گیری(، مراتب را با 
قید فوریت به اطلاع یکی از ادارات حفاظت محیط 
زیست با واحدهای محیط بانی برسانند یا با شماره 

تلفن ۳۲۲۲۸۳۹۱ الی ۹۲ تماس حاصل نمایند.
به  اشاره  با  البرز  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
زیستگاه های  در  سکونتگاه ها  استقرار  پیشروی 
حیات وحش و تشدید میزان تعارضات بین حیات 
وحش و انسان، اظهار کرد: به منظور کاهش این 
صحیح  مدیریت  همچون  اقداماتی  تعارضات 
پسماندها و دفن بهداشتی زباله ها، عدم استفاده 
کندوهای  انتقال  گله،  نگهداری  برای  کودکان  از 
به مکان مناسب، حصارکشی مناسب  زنبور عسل 
محل های نگهداری دام و... ضروری به نظر می رسد.
در  مساحتی  با  جنوبی  البرز  حفاظت شده  منطقه 
حدود ۶۴هزارهکتار و منطقه شکار ممنوع طالقان 

۷۵هزارهکتار وسعت دارد.

محیط زیست البرز برای حفاظت از حیات وحش درخواست همکاری کرد

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

توریست ها در چه صورت جذب 
روستاگردی می شوند؟

در راستای دستیابی به شعار سال ۲۰۲۱ که توسط سازمان 
جهانی گردشگری مشخص شده است، ساکنان روستاها 
می توانند با پنج محرک تعداد قابل توجهی از گردشگران 
را به سفر روستایی تشویق کنند. این پنج محرک شامل 
طبخ  صنایع دستی،  تولید  محلی،  بازی های  احیای 
غذاهای سنتی مختص آن منطقه، انجام فعالیت های 
کسب وکارهای روستاییان توسط توریست ها و وجود 
مکان های بکر همچون جاده های خاکی است. از سوی 
دیگر شناسایی پتانسیل های موجود در هر روستا و آداب 
و رسوم و ارزش های آن روستا می تواند موجب شود تا 
آموزش های لازم به گردشگران و روستانشینان همسو با 

همین معیارها داده شود.
از  یکی  حمیدیان  رامین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گفت:  گردشگری  تورهای  راهنمایان  حوزه  در  فعالان 
و  روستانشینان  به  مختلف  بخش های  در  آموزش 
توسعه گردشگری  در  گام  اولین  روستایی  گردشگران 
بازار گردشگری  روستایی است که متولیان و فعالان 
باید آن را اجرایی کنند. در غیر این صورت نه تنها به 
نتیجه مطلوب که افزایش درآمد روستانشینان و رونق 
بخشیدن به سبک جدید سفر است دست پیدا نخواهند 
کرد بلکه عدم اطلاع از چگونگی برخورد با توریست ها 
موجب دلزدگی آنها از سفر به روستا شده و همچنین 
موجب  نیز  روستا  در  آموزش ندیده  گردشگران  حضور 
تخریب محیط زیست در این مکان های بکر خواهد شد. 
برای اینکه بدانیم چه چیزی را باید آموزش دهیم باید 
به تحقیق و توسعه در هر کدام از روستاها بپردازیم تا 
با سنت ها، صنایع دستی و... آشنا شویم. در واقع پس 
از آشنایی است که می توانیم آموزش های متناسب با 

جوامع محلی را در نظر بگیریم.  
وی افزود: احیای سنت ها، فرهنگ، صنایع دستی، غذای 
سنتی، بازی های محلی و... هر منطقه که به فراموشی 
سپرده شده دارای اهمیت قابل توجهی است. زیرا آنها از 
مواردی هستند که می تواند موجب جذب گردشگر به 
مناطق روستایی شود و میزان درآمد ساکنان روستا را 
تحت تاثیر قرار داده و موجب افزایش درآمد آنها می شود. 
فعالان حوزه گردشگری باید روستاییان را از منافعی که 
حضور توریست در مناطق روستایی برایشان به همراه 
دارد آگاه کنند تا نه تنها از ورود گردشگران به روستا 
ممانعت نکنند؛ بلکه به دنبال ایجاد شرایطی برای جذب 

بیشتر مشتری نیز باشند. 

حمیدیان عنوان کرد: مهم ترین کار در توسعه گردشگری 
روستایی کارشناسی روستاها و شناسایی پتانسیل های 
این  است.  کشور  روستاهای  از  هرکدام  در  موجود 
برای  طبیعی  بکر  مناطق  وجود  شامل  پتانسیل ها 
و... می شود که  طبیعت گردی، صنایع دستی، فرهنگی 
پتانسیل ها  براساس همین  می توان  آنها  شناسایی  با 
برنامه ریزی کرده و به جذب گردشگر پرداخت.  وی گفت: 
یکی از مواردی که در روستاها برای گردشگران جذاب 
است وجود جاده های خاکی است که نمادی از طبیعت 
بکر و دست نخورده این مناطق است بنابراین با آسفالت 
کردن این جاده ها و مسیرهای تردد آنها تفاوتی با شهر 
نخواهند داشت. مسئولان راه نیز می توانند برای تعمیر 
آسیب ها و ناهمواری هایی که در جاده ها به علت عوامل 
طبیعی ایجاد شده است به جای آسفالت از خاک استفاده 
کنند. از سوی دیگر می توان درخصوص عوامل این چنینی 
آموزش های لازم را به روستانشینان داد تا مبادا در راستای 

توسعه گردشگری روستایی گام اشتباهی بردارند.
حمیدیان عنوان کرد: یکی از مواردی که می تواند تعداد 
قابل توجهی از گردشگران را به یک منطقه جذب کند؛ 
غذای محلی است. زیرا توریست هایی هستند که برای 
صرف غذاهای سنتی و محلی یک منطقه از شهرهای 
محل سکونت خود به این مناطق سفر می کنند. بنابراین 
احیای غذاهای محلی که در روستاها به دست فراموشی 
سپرده شده می تواند در جذب بیشتر گردشگر به روستاها 
تاثیرگذار باشد. همچنین درخصوص صنایع دستی که در 
تولید  از  امروزه  اما  تولید می شد  در گذشته  روستاها 
آنها خبری نیست، می توان تولید آنها را توسط ساکنان 
این مناطق مجددا آغاز کرد و گردشگران را به سفر به 
هستند  خاصی  صنایع دستی  دارای  که  روستاهایی 

تشویق کرد.  
وی افزود: از سوی دیگر اغلب شهرنشینان که به روستاها 
کسب وکارهای  از  برخی  دارند  تمایل  می کنند  سفر 
روستایی همانند کشاورزی، کار در معدن، دوشیدن شیر 
و... را که ساکنان روستاها آنها را به صورت روزانه انجام 
بازی های  احیای  با  همچنین  کنند.  تجربه  می دهند 
محلی و آیین های سنتی روستاها می توان شرایطی را 
فراهم کرد تا با حضور توریست ها در این مناطق، آنها نیز 
چنین مواردی را تجربه کنند تا خاطره دلچسبی از سفر 
برای آنها ثبت شود و بار دیگر نیز آن روستا را در مقصد 

سفرهای خود قرار دهند. 

دیدگاهگزارش

داغ فینال بر دل سعودی ها می ماند؛

پرسپولیس با قدرت در راه فتح آسیا 

در حالی که پرسپولیس برای حضور در فینال آسیا آماده 
می شود تیم شکست خورده و حذف شده النصر عربستان 
همچنان به دنبال بر هم زدن آرامش سرخپوشان ایران است و 
جالب اینکه عده ای هم در داخل بدشان نمی آید که حریف 
زمین خورده سعودی در آخرین لحظات جانشین پرسپولیس 
شود ماجرای نامه دادگاه بین المللی ورزش این ها را کمی 

امیدوار کرده است!
اما ماجرای نامه دادگاه بین المللی به کنفدراسیون آسیا چه 
بود که عده ای را غلغلک داده و با آغوش باز و تیتر درشت از 

تعویق فینال آسیا خبر دادند!
دادگاه عالی داوری ورزش )CAS( در تاریخ 1399/9/12 ضمن 
ارسال نامه ای به باشگاه پرسپولیس، ثبت شکایت باشگاه 
النصر عربستان علیه کنفدراسیون فوتبال آسیا و پرسپولیس 

در این دادگاه را به اطلاع مسئولان باشگاه رساند.
کرد  اشاره درخواست  پرونده مورد  از خواندگان  دادگاه  این 
تا نظرشان را در خصوص برخی از نکات آئین رسیدگی به 
خصوص رسیدگی به صورت فوری به این پرونده جهت صدور 
رای تا قبل از تاریخ برگزاری مسابقه فینال، حداکثر طی مدت 

24 ساعت اعلام کنند.
بررسی  باشگاه پرسپولیس ضمن  مدیریت و تیم حقوقی 
لازم و اخذ نظر از متخصصان امر حقوق ورزشی، با توجه به 
شکست تیم النصر در مسابقه نیمه نهایی و همچنین نتایج 
دو مرحله رسیدگی در کمیته انضباطی و کمیته استیناف 
AFC و بی پایه و اساس بودن ادعاهای باشگاه عربستانی علیه 
پرسپولیس، مخالفت قاطع خود را با این شرایط اعلام داشته 
و همچنان به شایستگی فنی و حقوقی حضور پرسپولیس در 

مسابقه فینال تاکید دارد.
بنا براین اولتیماتوم به پرسپولیس یا تعویق فینال آسیا یک 
توهم از سوی تیم سعودی و تیم مخالفان پرسپولیس در 
داخل بود که از روز 4 شنبه تا امروز با خوشحالی تمام دنبال 

مشوش کردن افکار بازیکنان و کادر فنی سرخپوشان بودند.
البته باشگاه پرسپولیس با ارائه دادخواستی به دادگاه بین 
المللی ورزش و ارائه مستندات خواهان بخشودگی و یا تعلیق 
حکم عیسی آل کثیر شده و از این نهاد بین المللی خواسته 

اجازه حضور مهاجمش را در فینال بدهد تا پس از تحقیق 
و بررسی نهایی در خصوص سو برداشت ها از خوشحالی و 

حرکت  آل کثیر رسیدگی شود.
اکنون که کمتر از ده روز دیگر به فینال آسیا باقی است و 
پرسپولیس در تدارک سفر به قطر جهت حضور در این دیدار 
مهم است بهتر است که تمام آن ها که  عرق ملی دارند از 
فدراسیون فوتبال و باشگاه ها تا رسانه ها فضا را جهت حضور 
قدرتمندانه سرخپوشان در فینال آسیا به گونه ای آماده کنند 
که نماینده شایسته ایران اینبار با فتح جام قهرمانی به وطن 
برگردد چرا که افتخار این قهرمانی بنام همه ایران خواهد بود.

بدون شک یکی از عوامل اصلی موفقیت های چندساله اخیر 
پرسپولیس »کریم باقری« است که با متانت و خونسردی روی 
نیمکت کنار دست سرمربی مثل یک بمب روحیه و دلگرمی 
بازیکنان عمل می کند و چنان بر روحیه بازیکنان تاثیرگذار 
است که وقتی بازیکن به نیمکت نگاه می کند هم روحیه می 
گیرد و هم با تمام توان بازی می کند. کریم یک مشاور عالی 
برای مدیریت و کادر فنی و یک آرامش دهنده برای بازیکنان 
است و این نعمتی است که پرسپولیس از آن برخوردار است.

آقا کریم در اره فینال آسیا می گوید: پیروزی پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا می تواند تاثیری دائمی روی آینده فوتبال 
در ایران بگذارد. بدون شک قهرمانی در آسیا نکات مثبت 
زیادی برای ما خواهد داشت. این قهرمانی علاوه بر مزیت 
مالی می تواند مزیت بزرگ تر داشته باشد. این قهرمانی می 
تواند پدیده های فوتبال ایران را تشویق کند تا تلاش کنند به 

سوی حرفه ای شدن گام بردارند.
وی افزود: ما باید در حد توان استعداد های فوتبال ایران را 
تشویق کنیم تا تلاش کنند و به این آرزو برسند. به همین 
خاطر با انگشتان دستم این تیم را تعبیر کردم. چون فوتبال 
در اقصی نقاط ایران شکوفا می شود. با این قهرمانی باشگاه 
ها از لحاظ داخلی و هم از لحاظ ملی پیشرفت می کنند. می 
توانیم در آینده مجموعه از بازیکنان و مربیانی داشته باشیم 

که می توانند آینده تیم ملی ایران را بسازند.
مربی پرسپولیس ادامه داد: باید روحیه خود را حفظ کنیم و 
باید با آمادگی کامل وارد زمین شویم و اراده برد داشته باشیم.
هافبک سابق تیم ملی ایران و پرسپولیس عنوان کرد: ما در 
فصل گذشته به دلیل تغییرات در تیم وضعیت سختی را 
در داخل کشور و بازی های بین المللی روزهای سختی را 
داشتیم  به همین خاطر رسیدن به فینال آسیا بعد از این همه 

چالش معنای خاصی برای ما دارد.
باقری در پایان گفت: اگر ما با جام قهرمانی آسیا به خانه 
برای  تنها  نه  این قهرمانی  برای ماست.  افتخاری  برگردیم 

پرسپولیس بلکه برای تمام خانواده فوتبال ایران است.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »آلبرت دانیال زاده« 
- زیست شیمی دان فقید - را گرامی می دارد

سیدفرشاد فیض آبادی

 نویسنده و خبرنگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم نئوکلاسیک متانت Demure  اثری لطیف از پروژه موسیقی آدریان مسکالو 
Adrian Moscalu  با نام دیاتون DYATHON است. پس از گذشت هفت سال 
از شروع این پروژه، او اکنون به واسطه ارائه موسیقی پرلطافت و روح نواز نامی 
آشنا در عرصه موسیقی است. متانت یک آلبوم تک نوازی پیانو است که همگی 
 Demure قطعات آن توسط آدریان مسکالو نوشته و اجرا شده است. قطعات آلبوم
در عین مینیمال بودن، سرشار از احساسات و عواطف نغزی است که می تواند روح 
هر شنونده موسیقی را لمس کند. این آلبوم موسیقی بدون کلام با ملودی های 
روح نواز می تواند لحظاتی رویایی و سرشار از آرامش را برای مخاطبان موسیقی 
در گوشه گوشه گستره گیتی به همراه آورد. در طول ۴۱دقیقه این آلبوم، از لحظه 
ابتدایی وارد سفر می شویم و هر قطعه از این آلبوم در حکم بخشی از سفری است 
که برای رسیدن به عمق احساسات می پیماییم و در پایان آلبوم نیز با شوقی 
وصف ناپذیر، شوق شنیدن مجدد آلبوم و شروع دوباره این سفر رویایی و انتزاعی 
 Adrian پروژه موسیقی آدریان مسکالو DYATHON را خواهیم داشت.  دیاتون
Moscalu )با نام کامل Adrian Iurie Moscalu( آهنگساز مستعد اهل کشور 
مولداوی است. او متولد۱۹۹۴ در شهر کوچکی با نام میهیلنی است و از ۲۰۱۳ 
وارد دنیای موسیقی شده است. علاقه او به موسیقی باعث شد تا او تحصیل در 
رشته بیومدیکال را ناتمام بگذارد و به صورت تمام وقت به موسیقی مشغول شود.

Demure
:: دیاتون  ::

قطعاً اگر از طرفداران فیلم مارول باشید، فیلم »کاپیتان مارول« را دیده اید. 
در  مارول  کاپیتان  شخصیت  از  رونمایی  از  بعد  که  بود  معلوم  کاملا 
»انتقام جویان: جنگ بی نهایت«، قرار است که فیلمی بر اساس او ساخته 
شود، اما هرگز انتظارش را نداشتیم که با چنین فیلم جذاب و حیرت آوری رو 
به رو باشیم. در ابتدا باید گفت که »بری لارسون« یکی از بهترین نقش های 
ممکن را در این فیلم ایفا کرده است و برای این که بتواند به خوبی در نقش 
کاپیتان مارول حاضر شود، چندین پوند از وزدن خود را کاهش داده است که 
برای این نقش مناسب باشد. البته دیگر المان های این فیلم مانند جلوه های 
بصری در کنار نویسندگی جذاب این فیلم باعث شد تا منتقدان هم واکنش 
خوبی به این فیلم نشان دهند و حالا به خاطر پیاده سازی المان های بنیانی 
فیلم آن  هم به طرز درست و منطقی، این فیلم به راحتی در بین بهترین 
فیلم های۲۰۱۹ قرار می گیرد. البته لازم به ذکر است که قبل از دیدن این فیلم، 
بهتر است که تمام سه فاز اولیه دنیای سینماتیک مارول را تماشا کنید تا 

بتوانید کاملاً متوجه داستان شوید و از آن لذت ببرید.
مکان مناسب فیلم برداری در ایران؟

تقریباً اکثر فضا و اتمسفر این فیلم سایبرپانکی است و سخت می توان بدون 
جلوه های ویژه و طراحی صحنه، این فیلم را در ایران فیلم برداری کرد.

Captain Marvel -کاپیتان مارول
::   آنا بودن  ::

ازدواج ناشیانه )ازدواج آماتوری( رمانی از آن تایلر، نویسنده سرشناس و پرکار آمریکایی 
است که در زندگی اش بیش از چهل اثر داستانی نوشته است. داستان ازدواج ناشیانه 
دربارهٔ زندگی جوانی به اسم مایکل است که در دوران جنگ جهانی دوم، تلاش 
می کند، در کنار انتظاراتی که خانواده از او به عنوان تنها مرد خانه دارد، راه زندگی اش 
را پیدا کند. ازدواج ناشیانه از زمان حمله به پرل هاربر آغاز می شود و تا سال روز آن 
در سال۲۰۰۱ ادامه می یابد. مایکل و پائولین باهم ازدواج می کنند. آن ها خیلی به هم 
می آیند و هردو زیبا و جوان هستند اما زندگی در امریکای دهه شصت آسان نیست. 
در ازدواج ناشیانه، تایلر به مضمون مورد علاقه اش یعنی روابط خانوادگی پرداخته 
است. این اثر برخلاف آثار دیگرش در بازه زمانی بلندتری روایت می شود و در این 
داستان هم همان عناصر مورد علاقه اش یعنی شهر بالتیمور، اهمیت عکس ها و گذر 

مراحل مختلف عمر را می شود دید.
درباره آن تایلر

آن تایلر رمان نویس، داستان نویس و منتقد ادبی آمریکایی و برنده جایزه پولیتزر در در 
۲۵اکتبر۱۹۴۱ در مینه سوتا به دنیا آمد. در سال ۱۹۶۳ در دانشگاه با محمدتقی مدرسی 
روانشناس ایرانی آشنا شد و چند سال بعد با او ازدواج کرد. آن ها چند سال در کانادا 
زندگی کردند و دوباره به آمریکا برگشتند. آن تایلر دو دختر به نام های تژ و میترا دارد 

که عکاس و تصویرگر هستند.

ازدواج ناشیانه- آن تایلر
::  ترجمه: اختر اعتمادی   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»ماتریکس۴« هم زمان در سینما و نمایش آنلاین
کمپانی برادران وارنر اعلام کرد »ماتریکس۴« 
این  دیگر  کنار ۱۵فیلم  در  »تل ماسه«  و 
کمپانی، هم زمان در سینما و شبکه اچ بی او 

مکس به نمایش درمی آیند.

در دقیقه ۹۰ با »پرش« به اسکار رفتچین 
چین اعلام کرد فیلم »پرش« ساخته پیتر 
چان کارگردان هنگ کنگی را برای شرکت در 
رقابت بهترین فیلم بین المللی اسکار نود و 

سوم انتخاب کرده است.

سینماها تااطلاع ثانوی تعطیل است
محمدرضا صابری- دبیر انجمن سینماداران 
و  ملاحظات  تمدید  به  اشاره  با 
محدودیت های کرونایی در سراسر کشور، 
تأکید کرد تا اطلاع ثانوی سینماهای کشور 

تعطیل است.

»لاک پشت و حلزون« این هفته کلید می خورد
فیلم  تهیه کننده  نورالهی-  هوشنگ 
سینمایی »لاک پشت و حلزون« بیان کرد 
این فیلم به کارگردانی رضا حماسی در 

هفته جاری کلید می خورد.

حقیقتِ تونیِ راننده دیدنی شد
سال۲۰۱۹  تولید  راننده«  »تونی  بلند  مستند 
کشورهای ایتالیا و مکزیک در چهاردهمین دوره 

جشنواره بین المللی سینماحقیقت دیدنی شد.

مرور آثار صدای ماندگار دوبله ایران در شبکه نمایش
شبکه نمایش در هفته جاری، فیلم های 
با دوبله و هنرنمایی زنده یاد  سینمایی 

چنگیز جلیلوند را روی آنتن می برد.

نظام نامه شورای اکران آنلاین در حال بررسی است و اگر 
زودتر تصویب شود شاید دوباره رونق به این اکران برگردد.

به گزارش »دنیای هوادار«، پس از شروعی نسبتاً طوفانی 
در اکران آنلاینِ فیلم های سینمایی که کرونا آن ها را از 
صف نمایش در سینما خارج و راهی پلتفرم های اینترنتی 
کرده بود، حالا انتظار می رود راهی برای از نفس نیفتادن 

یک امکان تازه در اکران آثار سینمایی اندیشیده شود.
در چند وقت اخیر که اکران آنلاین در سامانه های نمایش 
درخواستی دچار رکود شده، دلایل متعددی برای از رونق 
افتادن این اکران برشمرده می شود از جمله نبود امنیت 
برای صیانت از فیلم ها، نبود راهی مطمئن برای جلوگیری 
از کپی غیرمجاز و نیز تمایل نداشتن تهیه کننده ها به 
اکران که آن هم ارتباط مستقیم با دلیل اول و دوم دارد. 

البته برخی گله ها نسبت به نوع قرادادها و رقم نامناسبی 
که بابت خرید فیلم ها از سوی VODها پرداخت می شود 
هم دلیل دیگری است که رغبت سازندگان فیلم هایی را 
که پشت خط اکران مانده اند به اکران آنلاین کم کرده 

است.
در این مدت اظهاراتی مبنی بر کنترل اکران آنلاین مطرح 
شده و هم شورای صنفی نمایش و هم برخی انجمن ها 
در مقطعی مدعی در اختیارگیری مدیریت نمایش فیلم ها 

را در سامانه های نمایش درخواستی عنوان کرده  بو دند.
در این باره معاون نظارت و ارزشیابی سازمان سینمایی 
می گوید، برای اکران آنلاین یک شورا در نظر گرفته  شده 

که جزئیات آن در نظامنامه اش آمده است.
به  به چالش های مربوط  اشاره  با  فروتن  سعید رجبی 

VODها و اینکه »انتظار داریم مراجع مسئول بالادستی و 
فراسازمانی ضمن تعریف صوت و تصویر فراگیر که مدتی 
است به معرکه آرا بدل شده، سهم و نقش دستگاه ها را در 
قبال آن روشن کنند، به مطالبه جامعه اصناف سینمایی 
در همین رابطه توجه لازم را نشان دهند«، درباره وضعیت 
شورای اکران آنلاین بیان کرد: مدتی است که پیش نویس 
و  بحث  مورد  ذینفعان  بین  در  آنلاین  اکران  نظامنامه 
بررسی قرار گرفته است تا پس از نهایی شدن تصویب 
شود. به موجب مفاد نظام نامه، شورای اکران آنلاین با 
حضور دو تن از نمایندگان اتحادیه صنفی تهیه کنندگان، 
دو نماینده از انجمن صنفی شرکت های نمایش آنلاین و 
مدیر کل نظارت بر نمایش کار خود را با هدف ساماندهی 
امر اکران آنلاین طبق ترتیباتی که در نظام نامه پیش 
بینی شده است، آغاز می کند. با تصویب نظام نامه توسط 
رئیس سازمان سینمایی از دو تشکل یاد شده خواهیم 

خواست نمایندگان خود را معرفی کنند.
وی افزود: در حال حاضر برای بررسی پیش نویس، دایره 
افراد مطلع و صاحب نظر را وسیع تر کرده ایم تا متن 
نظامنامه جامع الاطراف باشد و ابعاد مورد نظر را به خوبی 

پوشش دهد.
رجبی فروتن درباره کارکرد این شورا نیز گفت: وظیفه 
نوبت  در  فیلم های  قرارداد  ثبت  آنلاین،  اکران  شورای 
اکران، قیمت گذاری بهای بلیت، رسیدگی به شکایات، 
تنوع محصول در سبد نمایش و مسائلی از این دست 

است.
در حال حاضر دو فیلم »سراسر شب« و »جمشیدیه« 
حدود  تاکنون  فروردین  از  و  هستند  آنلاین  اکران  در 
30فیلم به صورت آنلاین نمایش داده شده اند. با تصویب 
انتظار  آن  شورای  راه اندازی  و  آنلاین  اکران  نظامنامه 
می رود اطلاعات فروش و میزان بازدید هر فیلم به طور 

شفاف در دسترس قرار گیرد.

آنلاین

از قیمت گذاری بلیت تا انتخاب فیلم در شورای اکران آنلاین

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »پرتو اشراق« - محقق و 

مترجم سینما و ادبیات و پژوهشگر موسیقی - را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهید »محسن خزایی« 
- خبرنگار مدافع حرم - را گرامی می دارد

ورزشی

استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  ضمن  موسوی  مهناز  خانم 
تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
به مساحت 494/4 متر مربع قطعه  یک باب ساختمان 
۲ تفکیکی به شماره ۱۲۸۱۵ فرعی از ۱۵۶ اصلی مفروز از 
پلاک ۱۲۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی 
شهرستان کرج مورد ثبت ۱۹۲۲۱۱ صفحه ۳۲۳جلد ۱۱۷۳ 
املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده و به موجب 
سند رهنی شماره 50159 مورخ 94/8/5 دفتر خانه ۶۲ کرج 
در رهن بانک پارسیان می باشد که به علت اسباب کشی 
مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به 
مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است 
در  یا  و  نشود  واصل  اعتراضی  مقرر  چنانچه ظرف مدت 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی 

طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/778ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد 
و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آگهی فقدان سند مالکیت

در هفته دوم لیگ برتر فوتبال بانوان ایران 
چه گذشت؟

شروع طلایی بانوان سپاهان  

اصغر قلندری - نویسنده و روزنامه نگار

در هفته دوم از رقابت های لیگ برتر فوتبال بانوان کشور، روز 
گذشته طلایی پوشان سپاهان، میزبان تیم همشهری خود 

ذوب آهن اصفهان بودند.
در این دیدار که از ساعت ۲ بعداز ظهر جمعه )۱۴ آذر( در 
مجموعه ورزشی صفاییه شهرستان مبارکه  برگزار شد، شاگردان 
مهناز امیر شقاقی موفق شدند با نتیجه ۳ بر ۲ تیم ذوب آهن 

اصفهان را شکست دهند.
شقایق روزبهان از روی نقطه پنالتی، فاطمه اردستانی و شیدا 
تخشا برای سپاهان و برای ذوب آهن نگین زندی و مرضیه 

نیکخواه گلزنی کردند.
تیم سپاهان را خانم ها: شقایق روزبهان، مریم رهیده، فاطمه 
عادلی، هاجر دباغی، شیدا تخشا، معصومه همتی، مینا نافعی، 
هادیه کر، حدیث نصر، و نرگس سبکتکین، ثنا صادقی، زهرا 
پورحیدر، الهه عباسی، فاطمه  براتی و سحر عاملی تشکیل 

می دادند.
سرمربی خانم مهناز امیر شقاقی، مربیان خانم ها: رضوان 

رضایی، مرضیه صادقی، مریم قانی بودند.
در این دوره رقابت های لیگ برتر فوتبال بانوان کشور، تیم 
های: شهرداری بم، سپاهان اصفهان، هیأت فوتبال استان البرز، 

ذوب آهن اصفهان،  همیاری آذربایجان غربی در گروه اول.
تیم های: وچان کردستان، شهرداری سیرجان، ملوان بندر 
انزلی،  پالایش گاز ایلام و نماینده بوشهر در گرو دوم با هم 

به رقابت می پردازند.

مستطیل سبز

درست یک ماه از آغاز بیستمین »فصل حرفه ای« فوتبال 
ایران گذشته است، فوتبالی که با مرور زمان، عادت به افول 
و پسرفتش کردیم تا ترقی و تعالی آن، فوتبالی که هر 
فصل، پرده از اتفاقاتی بر می دارد، که بیش از پیش، به 

آماتور و بی کیفیت بودن لیگ حرفه ای مان پی ببریم.
در ابتدا باید بگوییم، باتوجه به شرایط حال و حاضر و 
فوتبال کشورمان، می توان گفت، نام »لیگ برتر« برای 

فوتبال ایران، یک غلط مصطلح است.
چهار هفته از لیگ بیستم گذشت، لیگی که یک ماه اولش 
نشان داد، برخلاف نامش، بیست که چه عرض کنم، به 
اندازه نمره قبولی هم نیست، شاید عده ای فکر کنند که 
چهار هفته مدت زمان مطلوبی برای قضاوت نباشد، اما 
در جواب این نظریه باید بگویم، بهتر است به ضرب المثل 
»مشت نمونه خروار است« رجوع کنند که خوب به حال 
فوتبال ما می آید، همین چهار هفته به خوبی کیفیت، 

سطح اول لیگ کشورمان را نشان داد.
این چهار هفته که گذشت، به اندازه چهار فصل فوتبالی 
حاشیه و معضلات در بخش داوری داشت، از اشتباهات و 
سوت های عجیب داوران و کنار گذاشتن چندین داور به 
علت های مختلف و اغلب شخصی گرفته، تا نحوه چیدمان 
داوران، برای رای آوردن در انتخابات هیات های فوتبال 
استان ها )!!!!(، چهار هفته اول لیگ بیستم، به شدت تحت 
تاثیر ضعف داوران قرار داشت، دورانی که اشتباهاتشان از 
سطح معمول گذشته است، و مراجع داوری که به اندازه 
گذشته، نه مسائل داوری و قضاوت های داورانشان را 
زیر نظر می گیرند و نه در دسترس اصحاب رسانه اند تا 
پاسخگوی ابهامات بی شمار کمیته یا دپارتمان داوری )که 
آخر نفهمیدیم کدام یک روی کار است( هستند، قطعا اگر 
اشتباهات داوری در لیگ مان وجود نداشت، یا در حالت 
استاندارد تر بود، جدول شانزده تیمی مسابقات ما کاملا 

متفاوت از حال بود.
چهار هفته گذشت و سی و دو مسابقه در لیگ برتر ما 
برگزار شد، در این مسابقات، ۵۱ توپ از خط دروازه ها گذر 
کرده است، آماری که آنجا وحشتناک می شود، که در هفته 
های سوم و چهارم روی هم ۱۸ گل داشته است، این آمار 
ضعیف نشان می دهد که چهار هفته لیگی را به نظاره 
نشستیم، که از لحاظ جذابیت و کیفیت لیگ اسفل هم 

نیست چه برسد به برتر.
در ابتدای شروع لیگ بیست، قانون منع ورود خارجی ها 

به فوتبال ایران تصویب شد، به درست و غلط این قانون 
کاری نداریم، زیرا این تصمیم هم مانند دیگر تصمیمات 
مدیران ورزش ماست، اما با وضع این قانون، قیمت مربی 
و بازیکن داخلی حتی به ده برابر افزایش هم رسید و 
در این بین باشگاه ها هم مجبور به تمکین بودند، در 
جولانگاه دلالان، قرارداد های ننگین و ترکمنچای گونه 
یک طرفه، بسته شد و فصل نقل و انتقالات لیگ بیستم، 
رسید،  پایان  به  ها  باشگاه  بر  دلالان  پرگل  پیروزی  با 
در شرایطی که دوستان قانون نویس، می خواستند با 
بستن درب های فوتبالمان بر روی خارجی ها، دست 
دلالان را کوتاه کنند، موضوع آنجایی که مضحک می 
شود که اجازه تمدید قرارداد به بازیکنان خارجی شاغل در 
فوتبالمان داده شد، حالا اینکه بعضی از این خارجی ها 
اندازه بودجه یک تیم میان جدولی پول می گیرند هم 
بماند، اما حالا که قرارداد های داخلی هایمان حرفه ای 
شد و به قول خودتان به مربی و بازیکن ایرانی بها داده 
شد، چه گلی به سر فوتبالمان زدیم؟ چها هفته ای که از 
وضعیت آمار گلزنی تیم هایش گفتیم و حالا جالب است 
که، هنوز پس از گذشت چهار هفته یک مدعی تراز اول 
هم لیگمان ندارد، باوجود بریز و بپاش های پرسپولیس، 
استقلال، تراکتور و سپاهان هیچکدامشان پس از گذشت 
یک ماه به مرز آمادگی هم نرسیده اند، به همین علت 
هر هفته، مجبور به تحمل کردن نود دقیقه کسالت بار از 
دیدار هایشان هستیم که در نهایت روی اتفاقی آیا به گل 

برسند یا نرسند.
حالا بعد از همه ی این ها که گفتند مربی خارجی فلان و 

گران و وصله ی ناجور است، باید پرسید، آیا با آوردن مربی 
ایرانی، صبری هم برای آن ها می کنیم؟ یا با علم بر سطح 
فنی مربیان حاضر در فوتبالمان، بازهم انتظار معجزه و فتح 
الفتوح از مربیان داخلی مان داریم و متاسفانه طبق عادت 
غلط، بعد از دست دادن امتیازی، از هر طرف مربیان و 
بازیکنان را می کوبیم و همه ما باید منتظر اظهارفضل ها و 

نقدهای فنی »فرگوسن های وطنی« باشیم.
متاسفانه این چهار هفته به خوبی نشان داد، که لیگ 
برتر فوتبال ایران دچار تغییر تحولات نادرستی شده است، 
مربیان داخلی با تغییر نگرش، فقط به دنبال نتیجه گیری 
هستند و اغلب روی به ارائه بازی های شدیدا تدافعی آورده 
اند و به جای ماشین گلزنی، هر هفته شاهد اتوبوس های 
پارک شده در مقابل دروازه ها هستیم، البته این تغییر 
نگرش، ارتباط مستقیمی با نیمکت های لغزان و نه چندان 
مورد اعتماد تیم هایمان هم دارد، چهار هفته گذشته و 
خیلی ها از جانشین های شش یا هفت مربی لیگ برتری 

صحبت می کنند.
و اما در آخر باید از تغییر نگرش بازیکنان داخلی فوتبال هم 
بگوییم، بازیکنانی که چند وقتی می شود، به جای ارتقای 
سطح فنی و به روز شدن کیفیت بازی شان، هر هفته از 
مدل های جدیدی از موها و ریش هایشان رونمایی می 
کنند و افتخارشان به جای آقای گلی، زیاد تر شون خالکوبی 

هایشان است.
و وای به حال این فوتبال که با این سطح، بیستمین سال 
حرفه ای شدنش را تجربه می کند، لیگی که فعلا برتر 

نیست، حالا بعدا خدا بزرگ است، ببینیم چه می شود. ..

مستطیل سبز

تغییر نگرش از نوع منفی، بلای جان فوتبال؛

لیگ اسفل با لنز سوررئال در جست وجوی »لیگ برتر«!

چهار هفته گذشت و سی و دو مسابقه در 
لیگ برتر ما برگزار شد، در این مسابقات، ۵۱ 
توپ از خط دروازه ها گذر کرده است، آماری 
که آنجا وحشتناک می شود، که در هفته 
های سوم و چهارم روی هم ۱۸ گل داشته 
است، این آمار ضعیف نشان می دهد که 
چهار هفته لیگی را به نظاره نشستیم، که از 
هم  اسفل  لیگ  و کیفیت  جذابیت  لحاظ 

نیست چه برسد به برتر.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »اکبر افتخاری«ورزشی
- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

 پیش از ظهر دیروز، تفاهم نامه حمایت باشگاه فولاد مبارکه 
ایرانی در  از فرزانه فصیحی، تنها نماینده بانوی  سپاهان 
مسابقات جهانی دوومیدانی با حضور محمدرضا ساکت، 
مدیرعامل باشگاه سپاهان، کریم فخارزاده، رئیس حراست 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان و عضو هیات مدیره باشگاه 
سپاهان، محمدرضا برکت رئیس هیأت دوومیدانی استان 
اصفهان در دفتر مرکزی مدیرعامل باشگاه سپاهان امضاء شد.

در این مراسم معاونان، مدیران و پرسنل باشگاه سپاهان و 
مسئولاان هیأت دوومیدانی، خانواده فصیحی و تنی چند از 

اصحاب رسانه حضور داشتند.
تفاهم نامه  امضاء  مراسم  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حمایت باشگاه سپاهان از فرزانه فصیحی، مدیرعامل باشگاه 
فولادمبارکه سپاهان برای خانم فصیحی نماینده مسلمان 
و محجبه پرافتخار دوومیدانی جمهوری اسلامی ایران در 

مسابقات جهانی آرزوی موفقیت کرد.
محمدرضا ساکت در این ویژه برنامه ضمن بزرگداشت مقام 
شامخ شهدا به ویژه شهید دکتر فخری زاده اظهار داشت: بسیار 
خوشحال هستیم که به عنوان باشگاه مردمی سپاهان، از تنها 
نماینده ایران در مسابقات جهانی دو و میدانی حمایت می 
کنیم و امیدواریم که شاهد درخشش این قهرمان ارزنده ایرانی 

وایستادن دختر باد ایران بر بلندای سکوهای جهانی باشیم.

وی با اشاره به رویکرد حمایتی باشگاه سپاهان در رشته های 
مختلف  ورزش بانوان افزود: باشگاه سپاهان حدود ۷۳ تیم 
ورزشی و بیش از ۱۷۰۰ ورزشکار را زیر چتر حمایتی خود دارد 
و مفتخر است به اینکه در هر رشته ورزشی چه در بخش 
آقایان و چه در بخش بانوان، تیم های فعالی و افتخارآفرینی 

دارد.
مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، افزود: چند سال 
پیش، به همراه جمعی از ورزشکاران محضر مقام معظم 
رهبری شرفیاب شدیم و ایشان فرمودند افتخارآفرینی زنان و 
دختران شایسته مسلمان ایرانی در میدان های بین المللی 
و ایستادن بر بلندای سکوهای افتخار جهانی به طور ویژه، 
مقام معظم  فرمایشات  است که همین  تقدیر  شایسته 
رهبری مبنای رویکرد باشگاه سپاهان از ورزش بانوان گردید .

وی هدف غایی مجموعه سپاهان را پاسداشت رویکردهای 
فرهنگی عنوان کرد و ادامه داد: افتخار آفرینی خانم فرزانه 
فصیحی و دیگر نمایندگان زن ایرانی در مسابقات جهانی با 
پوشش کامل اسلامی برای ایران، اصفهان و سپاهان مایه 
افتخار است زیرا که هدف باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، در 
راستای مسیری است که شرکت فولاد مبارکه تعیین کرده 

است.
اجتماعی،  های  مسئولیت  به  توجه  کرد:  تصریح  وی 
پاسداشت اهداف، ارزش ها و رویکردهای فرهنگی در کنار 

ورزش قهرمانی در دستور کار این باشگاه قرار دارد.
محمدررضا ساکت با اشاره به حضور تیم دوومیدانی سپاهان 
نماینده شایسته اصفهان در لیگ دوومیدانی کشور افزود: در 
دهه ۸۰ سپاهان در لیگ دو ومیدانی کشور تیمداری میکرد 
ولی متأسفانه در دهه اخیراین ورزش مادر دراصفهان دچار 
نوعی رکود شده بود، تا اینکه از سال گذشته و باحمایت 
مهندس عظیمیان مدیرعامل شرکت فولادمبارکه اصفهان و 

همت آقای برکت رئیس هیأت دوومیدانی استان، مجدداً 
تیم قدرتمند دو و میدانی سپاهان تشکیل یافت و به عنوان 
نماینده استان اصفهان در لیگ برتر موفق به کسب مقام 

قهرمانی شد 
مدیرعامل باشگاه سپاهان تصریح کرد: وظیفه دارم از زحمات 
دوومیدانی کاران، حمایت همه جانبه مسئولان و اعضای 

کادرفنی و هیات دوومیدانی استان تشکر کنم.
وی با تأکید بر نقش هیات های ورزشی در راستای رشد و 
بالندگی ورزش استان اظهار داشت: من خودم در دهه ۷۰ 
رئیس هیأت بودم و به خوبی می دانم، باشگاه ها در حدتوان 
خود، بار امور اجرایی در رشته های مختلف ورزشی را به دوش 
می کشند اما در نهایت این هیات ها هستند که نقش اصلی 

را در موفقیت و بالندگی ورزش ایفا می کنند.
به  صرفا  ورزشی  های  کرد:هیات  امیدواری  ابزاز  وی   

موضوعات اداری نپردازند و رئیس راهبردی ورزش باشند.

دوومیدانی  آکادمی  ایجاد  از  سپاهان  باشگاه  مدیرعامل 
آقای  تاکیدموکد  به   توجه  با  افزود:  و  داد  سپاهان خبر 
مهندس عظیمیان و همچنین رویکرد هیات مدیره باشگاه 
سپاهان مبنی بر توجه به شناسایی و پرورش استعدادها، 
تصمیم داریم آکادمی دوومیدانی باشگاه سپاهان را ایجاد 
و به کشف و پرورش استعدادهای ناب اصفهان و دیگر 
شهرستان های تابعه استان به ویژه شهرستان مبارکه اهتمام 
بورزیم و در راه تحقق این حرکت سازنده، تصمیم  گیری های 

لازم اتخاذ شده و مراحل اجرایی آن در حال انجام است. 
در پایان مراسم، امضاء تفاهم نامه حمایت باشگاه سپاهان از 
فرزانه فصیحی )دخترباد( بانوی شایسته ورزش دوومیدانی 
بانوان اصفهان و تیم ملی یکی از مدال های طلای خودکه در 
مسابقات لیگ برتر کشور بدست آورده بود را به رسم یادبود 
به محمدرضا ساکت، مدیرعامل باشگاه سپاهان اهدا کرد تا در 

موزه افتخارات باشگاه سپاهان نگاهداری شود.

حرف آخر

آغاز اردوی تیم های ملی تکواندو از ۱۶آذر
 اردوی  تیم های ملی تکواندو مردان، زنان و پاراتکواندو از روز یکشنبه- ۱۶آذرماه 

در مرکز جهانی تکواندو آغاز می شود. در ابتدای ورود از ورزشکاران و کادر 
فنی تست کرونا )PCR( گرفته می شود و تا مشخص شدن جواب تست، 

ملی پوشان قرنطینه می شوند؛ در صورتی که مشکلی وجود نداشته باشد 
تمرینات تکواندوکاران شروع خواهد شد.

خیرآبادی: شبهه در شکست ارسلان را قبول ندارم
سرمربی تیم کشتی فرنگی صبانور کردستان درباره حواشی شکست عجیب 

به دور  این تیم  راهیابی  آزاد که مانع  تیم صبانور مقابل دانشگاه 
نیمه نهایی لیگ برتر کشتی فرنگی شد، گفت: ما اصلاً شکست 

مقابل دانشگاه آزاد را قبول نداریم و اعتراض رسمی مان را نیز به 
فدراسیون کشتی اعلام کرده ایم و منتظر پاسخ هستیم.

معرفی دو تیم راه یافته به نیمه نهایی لیگ برتر کشتی فرنگی
رقابت های مقدماتی لیگ برتر کشتی فرنگی در گروه »ب« با معرفی دو تیم 

راه یافته به مرحله نیمه نهایی به پایان رسید .در رده بندی کلی )دورهای 
رفت و برگشت( این مسابقات نیز تیم های بازار بزرگ ایران و دانشگاه آزاد 

اسلامی به عنوان تیم های اول و دوم گروه »ب« به مرحله نیمه نهایی 
صعود کردند.

کرونا بیشترین آسیب را به ورزش نابینایان زده است
نایب رئیس بانوان فدراسیون نابینایان و کم بینایان با بیان اینکه از زمان 

شیوع کرونا و تعطیلی اردوها متأسفانه کلیه فعالیت های ورزشی بانوان 
نابینا و کم بینا متوقف شده،گفت: ورزشکاران نابینا و کم بینا به دلیل 

داشتن شرایط خاص امکان فعالیت ورزشی از طریق فضای مجازی 
را نداشته و در این رهگذر، آسیب جدی به آن ها وارد شده است.

مربی ایرانی سرمربی تیم تکواندو کهربا عراق شد
مربی پیشین تیم های ملی تکواندو نونهالان و نوجوانان ایران هدایت یک 

تیم عراقی را برای حضور در دو رویداد بین المللی برعهده گرفت. 
محمدرضا یاری از مربیان سازنده تکواندو استان البرز به دعوت تیم 

کهربا عراق راهی این کشور شد تا هدایت این تیم باشگاهی را در 
مسابقات پیش رو برعهده بگیرد.

آزادکاران گرجستانی وارد ایران شدند
و  وزن ۶۱کیلوگرم  در  سال۲۰۱۹  در  جهان  قهرمان  لومتادزه«  »بلکا 

»ایرکلی متسیتوری« دارنده مدال برنز جهان در سال۲۰۱۹ در وزن 
۹۲کیلوگرم کشتی گیران گرجستانی هستند که برای حضور 

در رقابت های دور برگشت لیگ برتر کشتی آزاد در گروه الف 
و برای پیوستن به ترکیب تیم فرش ایران وارد کشور شدند.

حضور آلمان با ۱۴کشتی گیر در جام جهانی صربستان قطعی شد
ترکیب تیم های کشتی آزاد و فرنگی آلمان برای حضور در رقابت های جام 

جهانی۲۰۲۰ صربستان اعلام شد. قرار بود رقابت های جهانی کشتی طی 
روزهای ۲۲ تا ۳۰آذرماه در شهر بلگراد صربستان برگزار شود که این 

مسابقات به دلیل شیوع کرونا و با تصمیم اتحادیه جهانی کشتی 
لغو شد و به مسابقات جام جهانی انفرادی تغییر نام داد.

حمایت ۱۵کشور از طرح های همگانی تنیس روی میز
فدراسیون جهانی تنیس از حمایت ۱۵کشور از جمله ایران از طرح های همگانی 

تنیس روی میز خبر داد. ۱۵کشور آلبانی، آرژانتین، بلژیک، بلغارستان، 
دانمارک، اکوادور، جزایر فیجی، ایران، ایرلند، کوزوو، لبنان، هلند، 

نیجریه، اوگاندا و ونزوئلا با مشارکت فعال در بخش همگانی، خود را 
برای برگزاری روز جهانی تنیس روی میز در ۶آپریل۲۰۲۱ آماده می کنند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

»مدیرعامل باشگاه سپاهان«:

فرمایشات مقام معظم رهبری، مبنای رویکرد باشگاه سپاهان در ورزش بانوان است

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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